
Zápis č. 1 / 2023  

 

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 9.3.2023  v 19.00 hodin     

v zasedací místnosti obecního úřadu v Blatničce.  

 

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 6/2022 . 

2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022 obce Blatnička . 

3. Projednání a schválení nákupu lesnické techniky . 

4. Projednání a schválení opravy Sedlářova kříže . 

5. Projednání a schválení instalace FVE na obecních budovách . 

6. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

7. Žádosti občanů a organizací : 

            - informace o akci „Na kole dětem jihovýchodním Slováckem“ 

            - žádosti Stanislava Rumíška a další  

8. Různé : 

            - informace k podaným žádostem o finanční podporu z JMK 

            - rekonstrukce VO a NN v lokalitě Močidla 

            - informace k připravovaným stavbám ŘSD – oprava mostů 

9. Diskuze . 

 

 

Technický bod:  

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání ZO.  Konstatoval, že je přítomno 7 členů 

zastupitelstva.   K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 hlasy. 

ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se 

zákonem – příloha č.1. 

Přítomni: dle prezenční listiny – příloha č.2. 

 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jana Vašíčková, členka zastupitelstva. 

Zápis z minulého ZO byl řádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ. 

Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a Ing. Kateřina 

Šuránková, členka zastupitelstva,  oba s návrhem souhlasí. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 1/3/2023 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce  a  Ing. 

Kateřinu Šuránkovou,  členku zastupitelstva. 

 

 

Po té starosta přednesl program dnešního zasedání. Přihlásil se zastupitel pan Václav Hučík a 

navrhl doplnit do programu :  

 

Jako bod programu číslo 6. 

Projednání Termínovaného vkladu 6% u KB 

 

Jako bod programu číslo 7. 

Projednání ochrany a rozvoje lidských zdrojů 

 

Jako bod programu číslo 8. 

Projednání úpravy kroniky obce 

 

Následující body programu zařadit jako: 

 



bod programu číslo 9. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů 

bod programu číslo 10. Žádosti občanů a organizací 

bod programu číslo 11. Různé 

bod programu číslo 12. Diskuse 

 

Dále navrhuji doplnit do bodu Různé 

Informace o průběhu připravovaného uspořádání a vzhledu hřbitova 

Informace o daru obci od Václava Hučíka 

 

 

 

 Starosta rozhodl, že se všechny tyto body projednají v bodu 8. Různé. Ostatní s tím 

souhlasili. Potom bylo zahájeno hlasování o zveřejněném programu, včetně návrhu zastupitele 

pana Václava Hučíka . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0. 

Usnesení č. 2/3/2023 

ZO schvaluje  zveřejněný program dnešního zasedání ZO, včetně doplňujících bodů.  

                     

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 6/2022 . 

2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022 obce Blatnička . 

3. Projednání a schválení nákupu lesnické techniky . 

4. Projednání a schválení opravy Sedlářova kříže . 

5. Projednání a schválení instalace FVE na obecních budovách . 

6. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

7. Žádosti občanů a organizací : 

            - informace o akci „Na kole dětem jihovýchodním Slováckem“ 

            - žádosti Stanislava Rumíška a další došlé . 

8. Různé : 

            - informace k podaným žádostem o finanční podporu z JMK 

            - rekonstrukce VO a NN v lokalitě Močidla 

            - informace k připravovaným stavbám ŘSD – oprava mostů  

            - předložené body zastupitele pana Václava Hučíka 

9. Diskuze . 

 

 

 

 

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu : 

 

1.  Projednání rozpočtového opatření č. 6/2022  . 

 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 6/2022,  které  bylo zpracováno paní 

účetní v souladu s ust. § 16, zák. č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, a které bylo zveřejněno na úřední desce dne 27.1.2023. 

 

ZO bere na vědomí starostou schválené rozpočtové opatření č. 6/2022, které bylo zveřejněno 

na úřední desce dne 27.1.2023 – příloha č.3 . 

 

 

 

 

 



2.  Zpráva o přezkoumání hospodaření za rok 2022 . 

 

Dne 13.2.2023 provedly tři pracovnice Krajského úřadu Jihomoravského kraje přezkum 

hospodaření za druhou polovinu roku 2022  a vydaly Zprávu o výsledku přezkoumání 

hospodaření za rok 2022 obce Blatnička, okres Hodonín . 

 

Závěr – Při přezkoumání hospodaření obce Blatnička za rok 2022, nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky. 

 

 ZO bere na vědomí starostou předloženou zprávu o přezkoumání hospodaření obce 

Blatnička za rok 2022 – příloha č.4 . 

 

 

3.  Projednání a schválení nákupu lesnické techniky . 

 

 Starosta informoval, že dne 10.2.2023 proběhlo výběrové řízení na nákup nového lesního 

traktoru s příslušenstvím, aby se doložily poslední povinné přílohy k vyřízení dotace na nákup 

lesního traktoru. Nejvýhodnější nabídku podala firma P end L spol. s r.o. Biskupice u 

Luhačovic, se kterou byl podepsán návrh smlouvy, který je součástí dokládané dokumentace 

odeslané na SZIF .  Doložení příloh k  Žádosti o dotaci PRV 2014 – 2020 bylo úspěšně 

odesláno. Potvrzení o přijetí na SZIF v Praze má datum 17.2.2023 .   Starosta přečetl návrh na  

schválení nákup lesní techniky a uzavření smlouvy s vybraným dodavatelem firmou PendL 

spol. s r.o. Biskupice u Luhačovic, zplnomocňuje starostu k projednání sporných částí a k 

podpisu smlouvy .   

  

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 3/3/2023 

ZO schvaluje  nákup lesní techniky a uzavření smlouvy s vybraným dodavatelem firmou 

PendL spol. s r.o. Biskupice u Luhačovic, zplnomocňuje starostu k projednání sporných částí 

a k podpisu smlouvy .   

 

 

4. Projednání a schválení opravy Sedlářova kříže .  

 

Starosta informoval, že dne 1.2.2023 byla v 8:20 minut úspěšně zaevidována žádost na MZE . 

Následně se do pěti pracovních dnů odeslali povinné přílohy . Realizace opravy Sedlářova 

kříže je plánována do 31.8.2024 .  Dotace na opravu je 70% .  Starosta nechal hlasovat, kdo je 

pro opravu Sedlářova kříže . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 4/3/2023 

ZO schvaluje  opravu Sedlářova kříže . 

 

 

5. Projednání a schválení instalace FVE na obecních budovách . 

  

Starosta informoval, že do  15.3.2023 je třeba podat žádost o dotaci na FVE na obecních 

budovách . Tato lhůta je prodloužena do 30.6.2023, ale žádost bude podána co nejdříve . 

Žádost musíme ji doložit projektovou dokumentací pro obě budovy a energetickým 

posudkem, který nám zpracovává Term Servis s.r.o. Veselí nad Moravou .   

  

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se . 

Usnesení č. 5/3/2023 

ZO schvaluje  instalaci FVE na obecním úřadě a Tradicích Slovácka .  



 

6.  Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

 

Starosta dal slovo předsedovi kontrolního výboru panu Václavovi Hučíkovi, který provedl se 

členy kontrolního výboru kontrolu v kanceláři obecního úřadu a zápis přeposlal starostovi . 

Zápis bude přílohou č.5 tohoto zápisu . 

 

 

Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadaných úkolů dle posledních zápisů ZO. 

 

Nesplněné úkoly ze 4. zasedání ZO 2022. Z podnětu občan 

 

Úkol č. 01/4/2022 Ing. Jana Vašíčková požaduje provést opravu spár na cyklostezce a polní 

cestě na Hluk.  Starosta informoval, že je podaná žádost  o dotaci na opravu cyklostezek na 

JMK .  Úkol nadále trvá.  

Úkol č. 02/4/2022 Jarmila Hrušková upozorňuje na nerovnosti na panelové cestě u Cyrila 

Minaříkového.  Je dána objednávka na projektovou dokumentaci Úkol nadále trvá.  

 

Nesplněné úkoly ze 5. zasedání ZO 2022. Z podnětu občanů. 

 

Úkol č. 03/5/2022  Václav Hučík navrhl Údržbu břehu - u silnice 1/54 která patří dálnicím a 

parcela 3493 patří nám obci na které je potřeba strhnout ten hrb u nájezdu. Úkol nadále trvá 

a průběžně se na něm pracuje . 

Bc. Rostislav Němeček informoval, že nefunguje stará myčka na nádobí v kuchyni KD. Úkol 

byl splněn, myčka byla opravena . 

Mgr. Ondřej Maňák navrhuje, aby se upravily ceny za pronájem KD. Úkol byl splněn 

usnesením na 6. Zasedání ZO 2022.  

 

Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadaných úkolů ze zápisu 6/2022 ZO.  

 

Usnesení č. 6/12/2022 Finanční dar na provoz autobusu Pastelka 35.000,- Kč. Bylo splněno.  

 

Usnesení č. 9/12/2022 Poskytnutí finančního daru Svazu tělesně postižených Blatnice pod Sv. 

Ant. na provoz ve výši 5.000,-Kč. Bylo splněno. 

 

Usnesení č. 10/12/2022 Na kole dětem - Josef Zimovčák. Schvaluje převzetí záštity, finanční 

podporu ve výši 5.000,- Kč, povolení užít znak a spolupráci při organizaci. Částka 5.000,- Kč 

ještě nebyla odeslána, jelikož je ještě čas. Úkol trvá. 

 

Usnesení č. 16/12/2022 Odměna pro Kamila Marka, člena kontrolního výboru, ve výši 800,-

KČ měsíčně. Již za měsíc leden 2023 bylo vyplaceno. Bylo splněno. 

 

Usnesení č. 17/12/2022  Provést každoroční kontrolu zápisů do kroniky obce vždy do 30. 

června následujícího roku. Pověřit kontrolní výbor vyžádáním, převzetím a kontrolou 

kroniky.  ZO obce neschválilo tento návrh. KV tedy není zatížen touto termínovanou 

povinností. Nicméně KV by měl kontrolu provést v termínu dle zvážení, neboť je to 

jeden z úkolů vyplývající z povinností KV.   Bylo splněno. 

 

Úkol č. 6/6/2022 Rekonstrukce silové elektroinstalace v kuchyni-a bufetu na KD. 

Dlouhodobý úkol, budeme sledovat další postup. Úkol dlouhodobě trvá. 

 

Úkol č. 7/6/2022 Nakup traktoru s lesní nástavbou Pro práce v obecních lesích. Na tomto 

úkolu se intenzivně pracuje .  

 



Úkol č. 8/6/2022 Zpracování projektu a vyřízení stavebního povoleni na rekonstrukci 

panelové cesty podél silnice I/54. Úkol je dlouhodobý budeme jen sledovat, jak jsou 

plněny schválené přípravné postupy pro rekonstrukci.   Úkol dlouhodobě trvá. 

 

Úkol č. 9/6/2022 Urgovat Firmu KAZA s.r.o. Veselí nad Moravou kvůli dokončení a 

zprovoznění internetové optické sítě po obci Blatnička.  

Urgovalo se to ???   Ano, několikrát telefonicky . 

KV navrhuje, aby starosta vysvětlil, co v případě, že firma KAZA sro nedostojí svým 

závazkům. Že jde vlastně jen o chráničky kabelů a že možná lze toto podstoupit jiné 

firmě. Úkol nadále trvá. 

 

Úkol č. 10/6/2022 Žádost o odkoupení pozemku Pan Moštěk.  Zastupitelé se dohodli, že se 

pozemek (pro Moštka) rozdělí na více parcel..  

Firma Geos Morava s.r.o. nám tvoří nový geometrický plán. Po schválení Pak bude vyvěšen 

záměr na odprodej. Úkol je průběžně plněn a dlouhodobě trvá.  

 

Úkol č.12/6/2022 Dalibor Dula - značka Obytná zóna k bytovce, kdo ji tam dal a zda platí, 

nebo zda ji neodstranit, je nečitelná. Ze zápisu není známo rozhodnutí ZO. Úkol nebyl 

splněn. 

 

Úkol č. 13/6/2022 Václav Hučík navrhl rozšířit pozvánku na zastupitelstvo obce v bodě různé 

o body, aby veřejnost věděla, co se bude projednávat. Nesplněno, Úkol trvá. 

 

Úkol č. 14/6/2022 Vyvolat jednaní o řešení křižovatky za Pospíškovím, zda jí chtějí občané 

rozšířit, nebo ne. Zápis ZO neobsahuje rozhodnutí zastupitelů ani další termínovaný 

postup. Úkol byl postupně plněn podle harmonogramu termínů. Následně Václav Hučík 

konečně pochopil, že má sice podporu mezi lidmi, ale nemá podporu mezi zastupiteli. Od 

tohoto projektu je upuštěno. Tímto byl úkol splněn. 

 

Úkol č. 15/6/2022 Chci se seznámit s agendou hřbitova a jeho plány do budoucna, řešením 

jeho uspořádání. Zápis ZO neobsahuje rozhodnutí zastupitelů ani další postup. Úkol je 

postupně plněn dle harmonogramu. V pondělí 3. dubna v době od 18°° - 19°° hod. 

proběhne jednání přímo na hřbitově. (Snad bude ještě světlo) 

Úkol č. 16/6/2022 Rastr u sklepa má široké mezery a mezi to by mohlo vejít přední kolo a 

cyklista by spadl. Zápis ZO neobsahuje rozhodnutí zastupitelů ani další postup. Úkol je 

ale splněn. 

 

Úkol č. 17/6/2022  Kuřinův pes si nadále svobodně běhá po dědině a prokazatelně napadá 

lidi. Zápis ZO neobsahuje rozhodnutí zastupitelů ani další postup. Úkol nebyl splněn a 

nadále trvá. 

 

Úkol č. 18/6/2022 příští rok 2023 budeme mít výročí 100 let od zavedení obecní kroniky. 

Připraví se nějaká akce nebo připomínka k tomuto výročí?  Zápis ZO neobsahuje 

rozhodnutí zastupitelů ani další postup. Úkol nemá žádnou reálnou podobu. Nebyl 

splněn. 

 

Úkol č. 19/6/2022 diskutovat jak pojat další obecní den, zda někoho neocenit? Zápis ZO 

neobsahuje rozhodnutí zastupitelů ani další postup. Nyní je program obecního dne ve 

fázi příprav. Úkol nadále trvá 

 

Úkol č. 20/6/2022 Diskutovat o možnosti přání rozhlasem jubilantům.  

ZO rozhodlo, že toto není potřeba. Úkol byl splněn. 

 



Dále: Štepan Maňák dal návrh do diskuze, že pokud se bude rekonstruovat hřiště za obecním 

úřadem, zda nezrušit spojovací cestu mezi Knapkovým a obecním úřadem. Bez odezvy 

v zápise.  Je to podnět pro nějaký úkol? 

 

Dále: Tomáš Vítek upozornil, že je již odsouhlasena stavba FVE do 50 kWA bez stavebního 

povolení. Odpověď starosty: Obec uvažuje se stavbou FVE na obecních budovách. Máme 

nabídky, ale nemáme ještě souhlas EGD a.s. o napojení na síť NN v jejich správě. Je to 

podnět pro nějaký úkol?   

 

V příštím zápise veřejného zasedání ZO bude číselná řada zadaných úkolů začínat číslem 

21/1/2023.    (21. úkol od začátku našeho zastupitelstva, z 1. zasedání roku 2023) 

 

 

Podněty občanů 

 

- Dalibor Dula upozornil, stížnost, že ve večerních hodinách autobusy jen přibrzdí u 

autobusové zastávky a nezastaví. Starosta podá písemně upozornění na KORDIS 

JMK. Bylo vyřízeno telefonicky. Bude sjednána náprava. 

 

ZO bere na vědomí  kontrolním výborem provedenou kontrolu plnění schválených usnesení 

a úkolů . 

 

 

 

 

7.  Žádosti občanů a organizací 

 

7a)    Na kole dětem jihovýchodním Slováckem – Josef Zimovčák . 

 

Starosta informoval, že se připravuje 14.5.2023  1. ročník sportovně - charitativní cyklotour  „ 

Na kole dětem jihovýchodním Slováckem  s  Josefem Zimovčákem „ . Jedná se o sportovní 

projekt na podporu onkologicky nemocných dětí . Blatničkou budou jen projíždět . 

Organizátoři nás přišli informovat, zda tuto akci podpoříme . 

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

 

 

 

7b)    Žádost Stanislava Rumíška . 

 

Já, Stanislav Rumíšek, bytem Blatnička č.p.54, žádám o projednání brigády nebo zaměstnání 

pro mého kamaráda Miroslava Ondru. 

Je to můj blízký přítel a velmi trpí tím, že nemůže už 6 let najít žádnou práci. Kdyby třeba jen 

na půl úvazku nebo nějak jinak, to nechám na Vás. Myslím si, že by to šlo a jemu by to 

strašně pomohlo. Už jsem to řešil s 2 zastupiteli, ale vloni. 

Děkuji. 

Pan Miroslav Ondra je momentálně nemocen a není schopen fyzické námahy . 

 

 

ZO  bere informaci na vědomí . 



7c)    Žádost Jaroslava Tomášíka . 

 

Dobry den, 

timto zadam obecni zastupitelstvo o projednani a schvaleni meho navrhu na upravu uzivani 

nemovitosti (chatka u kacaku) ktera je v docasnem uzivani mistniho spolku rybaru a ve 

vlastnictvi obce. Byl bych rad kdyby se tato zalezitost projednala na zasedani zastupitelstva 

dne 9.3.2023. 

Zaroven zadam zastupitelstvo o poskytnuti informaci na zaklade zakona  č. 106/1999 Sb. 

ohledne vyberoveho rizeni na pozici zamestnancu obecniho uradu ,kopie vyberoveho 

rizeni a vyjadreni uradu prace na avizovane rizeni.Jedna se konkretne o pracovni misto 

,pozici pana zastupitele Stepana Manaka, dale zadam prilozit kompletni vypis 

stanovenych odmen za praci od doby vzniku pracovni pozice. Jiz jednou jsem tuto 

informaci zadal ,dne 6.5.2020 no nebylo mi nijak odpovezeno a obecni urad na tuto moji 

zadost nereagoval. 

 

Zadam obecni zastupitelstvo o projednani navrhu: 

 

1. Aby klice od nemovitosti mel v drzeni jen jeden zodpovedny clen spolku a tento byl 

ulozen ci drzen proti podpisu v evidencni knize, ve ktere bude uveden kazdy kdo si 

nemovitost docasne prevezme do uzivani (oslavy,a jine soukrome akce...atd.) 

2. Aby byla tato zapujcka zpoplatnena treba i symbolickou castkou vyuzitou na pokryti 

nakladu za energie. 

3.Aby byl vydan zakaz prodeje alkoholickych napoju mimo oficialni akce rybarskeho 

spolku a obce, s tim ze na zaklade zakona tuto cinnost smi vykonavat pouze drzitel 

opravneni, ci licence k tomuto potrebne s durazem na ustanoveni hygienickych 

predpisu. 

4. Zadam o evidenci a rocni vyuctovani spotreby a nakladani s energiemi elektro 

pripojky (220-380v) v objektu a zamezeni pristupu nepovolanym osobam ( napr. 

pripojka 380V je volne pristupna detem ) 

5. Umozneni pristupu cerpani energii zadam pouze na zaklade oficialni zadosti a 

evidence osob ktere maji zajem vyuzit pripojeni 380V z nemovitosti obce na Kacaku. 

6.Aby tato evidence byla volne k nahlednuti a kontrole na obecnim urade pro pripad 

zadosti ci kontroly. 

 

Timto Vas zadam o predneseni a posouzeni me zadosti a pripadne dotazy a duvody me 

zadosti vysvetlim osobne na zastupitelstvu dne 9.3.2023, pripadne zodpovim i mimo 

jednani zastupitelstva. V pripade, ze je nutno podat tuto zadost i v papirove podobe na 

podatelnu jeste dnes se dostavim. Dekuji za kladne vyrizeni predem a preji pekny den 

 

Jaroslav Tomasik Blatnicka 53. 

 

Informace, které pan Jaroslav Tomášik požaduje dle zákona 106/1996 Sb. mu budou 

poskytnuty účetní obce . 

  

Co se týká unimobuňky rybářů , tak ta není ve vlastnictví obce, je ve vlastnictví místních 

rybářů, kteří si ji v minulosti pořídili a neustále ji za vlastní prostředky opravují . Obec 

Blatnička realizovala novou pergolu, jednotné opláštění unimobuňky a přípojky energií, které 

jsou využívány místním rybářským spolkem.  Co se týká zásuvky na 400 V, ta je pod 

samostatným jističem, který je vypnutý v elektrorozvaděči .  Obec podporuje v obci všechny 

spolky, jak myslivce, DH Blatnička, keramiku, deskové hry, Jasenku, Jasany a i rybáře. Své 

osobní problémy by si měli rybáři řešit mezi sebou osobně a nezatěžovat obecní pracovníky.  

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

 



7d)    Žádost Václava Hučíka  . 

 

Žádám rozhodnout usnesením, o proplacení odměny za Občasníky, které jsem pro tuto obec 

vytvořil. A to konkrétně: 

Občasník za roky 2013 až 2015 (24 stran) 

Občasník za rok 2020 (64 stran) 

Občasník za rok 2021(68 stran) 

Občasník za rok 2022 (68 stran) 

 

Celková výše odměny: 

Pro vyčíslení požadované odměny vycházím z faktury od paní Fojtíkové, která vypracovala 

Občasník za rok 2011za 15 000,- Kč. Občasník má 20 stran. 

Jestliže podělíme odměnu 15 000,- dvaceti stranami, vyjde nám částka 750,- Kč. za jednu 

stránku v daném roce 2012. 

 

Vyúčtování: 

Občasník za roky 2013 až 2015 má 24 stran x 750,- za jednu stránku.  

Celkem 18 000,- Kč. Bez připočtení inflace. 

 

Občasník za rok 2020 64 stran x 750,- za jednu stránku. 

Celkem 48 000,- Kč. Je třeba připočítat rozdíl o inflaci mezi rokem 2011 a rokem 2021, 

kterou jsem si dovolil určit střízlivým odhadem na 25%. To odpovídá částce 12 000,- Kč. 

Dohromady za Občasník 2020 je 60 000,-Kč.  

 

Občasník za rok 2021 68 stran x 750,- za jednu stránku. 

Celkem 51 000,- Kč. Je třeba připočítat rozdíl o inflaci mezi rokem 2011 a rokem 2022, 

kterou jsem si dovolil určit střízlivým odhadem na 25%. To odpovídá částce 12 750,- Kč. 

Dohromady za Občasník 2021 je 63 750,-Kč.  

 

Občasník za rok 2022 68 stran x 750,- za jednu stránku. 

Celkem 51 000,- Kč. Je třeba připočítat rozdíl o inflaci mezi rokem 2011 a rokem 2023, 

kterou jsem si dovolil určit střízlivým odhadem na 25%. To odpovídá částce 12 750,- Kč. 

Dohromady za Občasník 2022 je 63 750,-Kč.  

 

Souhrn odměn činí  205 500,- Kč. slovy: Dvě sta pět tisíc pět set korun českých 

 

Tyto peníze potřebuji nutně k tomu, abych si pro výkon funkce zastupitele obce mohl 

zakoupit notebook v hodnotě 16 500,- Kč.  

Jelikož nemám účet, je nutné zaslat tuto odměnu složenkou na moje jméno. 

S pozdravem světu mír 

Václav Hučík 

Blatnička 108 

Poznámka pod čarou. 

Není součástí žádosti, není určena pro čtení na ZO, pouze komentuje kolizní stav názorů na 

toto téma.   

 

Jak se vám jeví moje žádost, zrcadlo které jsem vám nastavil?  

 

Jako kontra produktivní, že rýpu, že je lepší pro občany a obec nic nedělat aby se 

neochuzoval vyrovnaný rozpočet, který vlastně není vyrovnaný, protože na konci roku 

zůstávají statisíce na účtu obce. Je to dobrým hospodařením, anebo využívání až zneužívání 

lidí, kteří něco pro tuto obec dělají bez odměny? 

 



 Anebo je tato má žádost motivační, že se vyplatí snaha něco pro naši obec udělat a být 

normálně důstojně odměněn? 

 

Můžete to klidně lidem prezentovat jako, že Hučík se snaží rozložit léta dobře fungující 

systém zabezpečení chodu obce, který má jen jednu malinkou trhlinku, chybí mu právě ten 

systém. A o spravedlnosti by se taky dalo dlouze diskutovat. 

 

Starosta nechal hlasovat kdo je pro proplacení odměny Václavu Hučíkovi, za Občasníky, 

které jsem pro tuto obec vytvořil. 

 

Hlasování: pro 0, proti 6, zdržel se 1 – starosta Ing. Minařík Antonín . 

Usnesení č. 6/3/2023 

ZO neschvaluje  proplacení odměny Václavu Hučíkovi, za Občasníky, které jsem pro tuto 

obec vytvořil. 

 

 

 

8.  Různé 

 

8a) Informace o podaných žádostech o dotaci z rozpočtu JMK na rok 2023. 

 

Do 28.2.2023  jsme podali devět žádostí  o dotace na Jihomoravský kraj. Některé žádosti jsme 

byli vyzváni k doplnění. Dnes máme všechny žádosti přichystané k projednání a schválení, 

zastupitelstvem JMK . Letos jsme požádali o dotace na projekty ve výši 1.950.000,- Kč. Zda 

uspějeme , zatím nevíme. Pokud ano, JMK nám pomůže ze svého rozpočtu dotací do výše 

975.000,- Kč .  

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

  

 

8b) Projednání a schválení rekonstrukce VO v lokalitě Močidla . 

 

Starosta informoval, že máme povolenou stavbu Rekonstrukce VO v lokalitě Močidla . 

Výkopy pro kabeláž nám bude provádět firma Perfect s.r.o,, která bude provádět pro EGD a.s.  

rekonstrukci NN, včetně řízených protlaků pod cestami a potokem. Stavbu rekonstrukce VO 

bude provádět firma Elektromontáže Fišer s.r.o. Bzenec.  Starosta nechal hlasovat o schválení 

stavby rekonstrukce VO v lokalitě Močidla.  

  

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 7/3/2023 

ZO schvaluje  rekonstrukci VO a zplnomocňuje starostu k vystavení objednávky, případně 

uzavření smlouvy s vybraným dodavatelem .   

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

  

 

8c) Informace k připravovaným stavbám ŘSD – oprava mostů. 

 

Dne 1.3.2023 na OÚ proběhlo jednání o celkové koncepci řešení opravy rekonstrukce 

mostního objektu : Most e.č. 54-035 přes potok Svodnice za obcí Blatnička. Toto jednání 

vedla firma Rušar mosty s.r.o. Brno bude zpracovávat projektovou dokumentaci DUR a DSP. 

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

  



8d) Informace k Benefičnímu koncertu pro Dítě v srdci . 

 

Štěpán a Zuzana Mitáčkovi z Hluku, mne 6.3.2023 navštívili na úřadě a přinesli mi 

propagační materiály a informaci, že spolupořádají Benefiční koncert pro „ Dítě v srdci „ , 

který se uskuteční 30.6.2023 na kopci sv. Antonína .  Touto žádostí se budeme zabývat na 

příštím zastupitelstvu obce. 

 

ZO  bere informaci na vědomí .  

 

 

Poté bylo přistoupeno k doplňujícím bodům, které předložil Václav Hučík , aby byly 

schváleny usnesení na dnešním veřejném zasedání zastupitelstva obce.  Starosta předal slovo 

zastupiteli Václavu Hučíkovi,  aby  přečetl své body k projednání .- 8 e,f.g,h.ch ) . 

 

 

8 e)   Projednání Termínovaného vkladu 6% u KB 

 

Navrhuji projednat Termínovaný vklad s ročním úrokem 6% u KB, jehož podmínky úplně 

přesně neznám ale údajně se dá z něj po třech měsících vybírat. Z jednoho milionu Kč, to dělá 

60 000,- za rok .Pro vaši představu. Nyní je na účtu přibližně 5 mil, což je 300 000,- Kč za 

rok. 

Pokud to vezmeme jen za jeden měsíc, tak měsíčně nám uniká 25 000,- Kč. Pro zastupitele, 

speciálně pro finanční výbor chci jen podotknout, že za roční zisk z takového vedení účtu by 

mohla obec koupit 17 notebookových sestav i s tiskárnami.       

 

Jak magické viďte. 

Já navrhuji, aby zastupitelé pověřili pana starostu v úzké součinnosti s finančním výborem 

sjednáním takto výhodného produktu u KB. Navrhuji rozhodnout o tomto bodě usnesením.  

  

Starosta informoval, že s touto myšlenkou již přišel na pracovních poradách Marian Jemelík, 

který v krátkodobých cílech navrhoval, uložit volné peníze na spořící účet. Tuto možnost 

využití termínovaného vkladu v KB jsem taky osobně prověřoval v KB . Dnes máme na účtu 

kolem 4.8 mil. korun. Největší investice letos bude do lesního traktoru, který by měl přijít 

31.8.2023 . Platba bude v září .   

 

Hlasování: pro 5, proti 1 – Štěpán Maňák, zdržel se 1 – Bc. Rostislav Němeček . 

Usnesení č. 8/3/2023 

ZO schvaluje  projednat Termínovaný vklad v ročním úrokem kolem 5% u KB a pověřuje 

starostu  k projednání, popřípadě stanovení výše vkladu s finančním výborem a vyřízení 

termínovaného vkladu u KB.  

 

  

 

8 f) Projednání ochrany a rozvoje lidských zdrojů 

 

Co si pod tím představit?  

Lidský zdroj je pro mě občan, který pro tuto obec jakkoliv pracuje a stará se o rozvoj mládeže 

i dospělých. 

Takové lidi si musíme chránit, hýčkat a pečovat o ně. Musíme se starat o rozvoj a získávání 

takových občanů, kteří budou pro naši obec velkým přínosem. Jednou z možností, ale nikoliv 

jedinou, je  motivace. Mám na mysli finanční motivaci. Důstojnou a spravedlivou odměnu 

tomu, kdo pro naši obec a naše občany něco dělá. Aby lidé, ale především dorůstající mládež 

viděli, že se vyplatí pro tuto obec pracovat a žít. Mám nemilou zkušenost z let minulých, že se 

umíme bohatě odměnit cizím a přespolním než vlastním lidem.  



Vezmu-li starostu, nastoupil v říjnu s platem 48 tisíc. Od ledna po navýšení státní správě má 

zaslouženě o 3 tisíce více tedy asi 51 100,-. Já jsem pro, je tu někdo mezi námi kdo mu to 

nepřeje? 

Já tvrdím, kdo pracuje pro obec musí být důstojně a spravedlivě odměněn !!!  

Každý z občanů má právo vědět kdo jakou odměnu a za co od obce pobírá. Toto je informace 

veřejná ale lidé, kteří jsou z obce placeni, o tom moc nechtějí mluvit. Nikoliv proto, že by se 

jim zdálo, že naši obec okrádají, ale bojí se lidské závisti a nepřejícnosti. Mají se snad takoví 

lidé za svou činnost a odměnu hanbit !!! Naopak, musí být transparentně hrdí a být tak 

příkladem pro ostatní. 

Keramika má nějakou odměnu.  

Knihovna má taky odměnu ve stejné finanční hladině. 

Deskové hry ale doposud odměnu ještě neobdrželi. Ani se o ní ještě na poradě nejednalo. Na 

co čekáme? Vážíme si té Ivety a Denisy že to dělají? Tak na co čekáme? 

 

A co takhle Jasenka – Markéta Pančíková ??? 

Lidi ani nechtějte vědět, jakých směšných odpovědí se mě dostalo. Jedna za všechny. „Ale 

Markéta to dělá z lásky k folklóru.“ Ano dělá!   A to nám vyhovuje, že jo! 

Co byste řekli,  kdybychom se tak trochu ohlédli pár let dozadu. 

 

Markéta Pančíková vede kroužek od roku 2006 do dnes, to je 16 roků, rozděleno na 10 let 

za taxu 50,- Kč a zbývajících 6 let za běžnou taxu 150,-/hod. 

 

10 let, 520 týdnů, 1040 hodin za minimum 50,-/h. odměna 52 000,- 

6 let. 312 týdnů, 624 hodin za 150,-/h odměna 93 600,- 

Od 1.1.2023, 16 hodin za dnešních 187,-/h   odměna  2 992,- 

 

Markétě dlužíme k 1.3.2023, 148 592,- Korun českých.  

K tomu benzín. Jak magické, že jo? 

Navrhuji projednání důstojného spravedlivého vyrovnání se s Ivetou Němečkovou a 

s Markétou Pančíkovou, za ta léta, které vede Jasenku a Jasany.  Navrhuji rozhodnout o tomto 

bodě usnesením. 

 

Proběhla krátká diskuze, kde se vyslovilo několik názorů, ale nejdůležitější je promluvit si 

paní Markétou Pančíkovou .  Toto si bere na starost starosta .  

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

  

 

8g ) Projednání úpravy kroniky obce 

 

Již několik let už za Jarky, poukazuji na to, aby vedení obce upozornilo kronikáře, že jeho 

zápisy nejsou hodny památní knihy obce a aby sjednalo nápravu. Dnes jsem součástí vedení 

obce a tak je to i na mě. 

Na zasedání kontrolního výboru obce jsme se usnesli, že provedeme mikro studii vedení 

kronik v okolních obcích, s kterými sousedíme. Z vyhodnocení studie se sesbíraných 

poznatků z 8 vesnic jsem došel k závěru, že všechny okolní vesnice vedou své kroniky, tak 

jak se kroniky vedli a vedou v předepsané osnově památní knihy. Všude jinde byly krasopisné 

zápisy bez jakýchkoliv vlepovaných fotek či obrázků. Naše kronika je z mého osobního 

pohledu vedena naprosto nevhodně. Zcela se vymyká doporučované standardní osnově 

památní knihy. Co se týká textové úpravy děs běs. 

Navrhuji sjednat schůzku s kronikářem a se zastupiteli a seznámit jej s představou zastupitelů 

o vedení kroniky.  Upozorňuji, že kronikář nemá žádnou povinnost vedení obce uposlechnout. 

Naopak, vedení obce nemá povinnost uzavřít s ním pracovní dohodu na další rok.   Navrhuji 

rozhodnout o tomto bodě usnesením. 



Hlasování: pro 1, proti 5, zdržel se 1  . 

Usnesení č. 9/3/2023 

ZO neschvaluje  projednávat úpravy kroniky obce .  

 

 

8h) Informace o průběhu připravovaného uspořádání a vzhledu hřbitova 

Uspořádání hřbitova je domluveno jednání na hřbitově na pondělí 3.4.2023 v 18°° hodin 

(bude ještě světlo,) s tím že budou předloženy vizuální návrhy.  Takže kdo máte nějaké 

představy tak je namalujte a přijďte za námi. Sejdeme se na hřbitově. 

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

  

 

8ch) Informace o daru obci od Václava Hučíka . 

 

Daruji obci Blatničce zcela zdarma můj týdenní pracovní výkon zastupitele pro obec v 

hodnotě celkem 1 883,- Kč. i s cestovným.  

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

  

        

  

9. Diskuze 

 

Starosta informoval, že nám firma Franver, s.r.o. z Veselí nad Moravou, zpevnila cestu na 

Lose až pod háj cihelným recyklátem se zaválcováním vibračním válcem a provedla nám 

recyklaci betonové suti ze sběrného místa . 

 

Po rybářském plese byla zjištěna vada na pečících troubách, asi vada vypínače a případně 

termostat . Bude zajištěna jejich výměna , jakož i výměna vadného termostatu na pečících 

troubách . 

 

Firma Václav Vaněk provedla  instalaci velké skříně na nádobí v prostorách kuchyně a bude 

se provádět rekonstrukce parket na galerce a přísálí a rekonstrukce bufetu na KD, včetně 

nového obslužného barového pultu . 

 

Policie ČR starostu  informovala, že se množí stížnosti na skupinu občanů ze Slovenska, že 

nabízejí stavební práce starším občanům, které jsou předražené a nekvalitně provedené, aby si 

občané dávali pozor.  

Policie ČR starostu informovala, že je podáno oznámení krádeže dřeva panem Markem 

z Milokoště . 

 

Prodloužili jsme placený nájem reklamních plachet s Cetinem na další rok. 

Kamil Marek upozorňuje, že nejsou na cestě vedle sběrného dvora dopravní značky začátek, 

konec obce  - musíme je tam osadit my – je to naše cesta. 

Karel Hluší se plat, kudy povedou objízdné trasy při rekonstrukci mostů – dojde nám to do 

datovek dopředu a bude to včas zveřejněno. Dle informace ŘSD – most uČOVky se bude 

opravovat v roce 2024 . 

Dalibor Dula upozorňuje, že značka obytná zóna musí mít i při výjezdu konec obytné zóny .  

Občané si ztěžují, že se nestíhají vlak na Brno , má dřívější odjezd – Kordis posunout 

autobus, aby občané nemuseli jezdit o hodinu spíš . 

 

 

 



 

 

 

 

 

Nejbližší akce : 

 

- 7.4  – 10.4.2023 –  Velikonoční svátky . 

- 29.4.2023  - Obecní den s koštem vína  

- 6.5.2023  - Rybářské závody na rybníku Kačák . 

- 14.5.2023 –Na kole dětem jihovýchodním Slováckem – jen průjezd od Blatnice na Louku . 

-   2.6.2023  - Na kole dětem – zastávka pelotonu v Blatničce .  

-   2.6.2023  - Noc kostelů v Blatničce . 

- 

 

Starosta na závěr poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanům, kteří pomáhají 

dobrovolně zvelebovat obec a zapojují se do různých akcí. Jednání dnešního zastupitelstva 

bylo ukončeno ve 21.50  hodin. 

 

 

 

 

………………………………………..  ………………………………………………………....                                                                                          

Bc. Rostislav Němeček, ověřovatel                       Ing. Kateřina Šuránková, ověřovatelka                                         

                                                           

 

 

 

Vyvěšeno ( i elektronicky ):  15.3.2023         …………………………………………………                                                                                           

Sňato ( i elektronicky ):                                          Ing. Antonín Minařík, starosta obce                   

 

 

 

 

 

 


